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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:886 Små bolag och framtidens elmarknad

Med den inplanerade reformen med en elhandlarcentrisk modell vill regeringen 
förändra Sveriges elmarknad i grunden. Tanken med reformen var bland annat 
att öka konkurrensen på elmarknaden, vilket ansågs vara ett problem när 
reformen initierades för ungefär tio år sedan. 

Med den elhandlarcentriska modellen ökar de krediter elhandlarna förväntas 
hantera. De ska ju nu inte bara fakturera för elen utan även för elnätsavgiften 
och energiskatten. Då marginalerna på elmarknaden alltjämt är små kan 
elhandelsbolagen komma att få problem med att betala pengarna de är skyldiga 
elnätsbolagen för nätkostnader och energiskatt. 

Exempelvis måste elhandelsbolaget betala nätbolagen även om de inte fått in 
hela summan från kundkollektivet, då en viss andel inte betalar sina räkningar i 
tid. Reformen ökar alltså på olika sätt sannolikheten för att ett elhandelsbolag 
hamnar i obestånd eller till och med går i konkurs. Det riskerar att skapa stora 
problem för inte minst små elhandelsbolag.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Hur bedömer statsrådet förutsättningarna för små bolag att verka på 
elmarknaden i och med den inplanerade reformen? 

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-05
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


